
 
 
 
FORENINGEN AF VIRKSOMHEDER VED ODENSE HAVN  
 
 

Side 1 
 

Referat efter bestyrelsesmøde den 25. september 2023 
 
Agenda: 

- Valg af referent 
- Godkendelse af referat fra seneste møde 
- Siden sidst 
- Evaluering af netværkstur 
- Hjemmeside 
- Vedtægter 
- Åben for tilføjelser 

o Havneudviklingen 
- Kommende møder 
- Eventuelt 

 
Sted: 
ISAGER, Østre Stationsvej 43, st. th. 
 

Deltagere:  
Lars Haunstrup, Lars Pedersen, Thomas Knudsen, Pia Hansen, Ole Strøm og Andreas Isager 
 
Afbud: 
Afbud fra Søren Andersen 
Jacob Jensen udeblev  
Udvalget v. Thomas Jensen deltog ikke 

 
AD Valg af referent 
 

- Andreas Isager blev valgt som referent 
 
AD Godkendelse af referat fra seneste møde 

- Referatet er godkendt - Jacob lægger det på hjemmesiden 
 
AD Siden sidst: 
 Bordet rundt: 

- Byggeri har haft meget travl 
- Skrot, renovation, catering og handel har haft mindre travlhed 
- Foreningen: 

Foreningsadressen hedder Sverigesgade 5 jf. Google. Dette skal rettes. Adressen drøftes ved næste 
bestyrelsesmøde. 

 
AD Evaluering af netværkstur 

- Turen var meget fint tilrettelagt med godt program, god faglig relevans og netværkspleje. 
Rejseudvalget er genvalgt! 
 

AD Hjemmeside 
- Idé om at tage revision af hjemmesiden ind som en opgave, der er nærmere tilknyttet bestyrelsen.  
-  Punktet tages op til revision næste gang. 

 
AD Vedtægter 

o Ole og Andreas har ajourført vedtægterne ift. generalforsamlingens beslutninger. 
Vedtægterne er klar til at lægge på hjemmesiden. 



Side 2 
 

 
o Ole og Andreas har udarbejdet et udkast til en mere omfattende vedtægtsrevision, der sigter 

mod: 
 Generel sproglig opdatering 
 Bedre understøttelse af generalforsamlingsprocessen 
 Implementering af foreningen som netværksforening 

o Ved fælles gennemgang blev foreningens fremadrettede virke i et nyt havneudviklingsscenarie 
styrket. 

o Thomas påpegede desuden, en fortsat nødvendig rolle ift. at bedre og sikre levedygtige 
forhold for medlemmerne. 

o Andreas har ønske om at medlemmer/potentielle medlemmer inddrages ifm. et 
medlemsmøde ift. at fremtidssikre aktuelle, væsentlige foreningsformål. 
 

AD Havneudviklingen 
Ole undersøger om Olav de Linde kan lægge lokale til et medlemsmøde med Enggaards deltagelse. 
 
Kommunens dialogmøde den 6. september 2023 havde ca. 100 deltagere – heraf 2 fra Havneforeningen. 
Under mødets workshops deltog der stort set ingen erhvervsdrivende under grupperingen ”erhverv og 
foreninger”. 
Bestyrelsen besluttede at forsøge at følge op som erhvervslivets stemme ved et særskilt møde. 
 
Andreas kontakter Odense Kommune med henblik på et (erhvervs)medlemsmøde med gennemgang af de 
foreløbige planers konsekvenser for (havneforeningens) erhvervsdrivende på Odense Havn. Planer om 
foreningsarrangement med ovenstående info og opsamling af medlemmernes respons ift. dette. 
 
AD Kommende møder 

- Ordinært bestyrelsesmøde afholdes tirsdag den 10. oktober kl. 15:30 ved Pia på Kanalvej 144. 
o Drøftelse af formandsrollen. 
o Havneforeningens stemme i Havneudviklingen 

- Julefrokost – ikke afsat et tidspunkt 
- Nytårskur onsdag den 17. januar 2024 kl. 17:00 

o Lars undersøger om vi kan være i Aramesia Vinbar. 
o Temadrøftelse om Havneforeningens virke for medlemmerne – hvordan kan det styrkes? 
o Invitere rådmanden? Pia spørger rådmanden om deltagelse. 

- Generalforsamling onsdag den 13. marts 2024 kl. 17:00. 
 
AD Eventuelt 

Andreas aflagde sidste nyt fra Mermaid 
- Vurderingsbesigtigelsen af SS Sct. Knud ventes nu i 2024. 

Der arbejdes på en forudgående særskilt besigtigelse for interesserede i at bakke op omkring 
projektet.  
Poul Strandmark, Jacob Jensen og Thomas Knudsen har på forhånd vist interesse for at deltage i 
besigtigelsen. 
Ole undersøger, om der er en interesse ved Fayards organisation for at indgå i planerne. 


